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 ژنرال های جنگ 
دانشگاه نرفته بودند

دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام گفت: جنگ 
تحمیلــی یک جنگ دانشــی بود و بــه همین دلیل 
می توانیــم دفاع مقدس را یک دانشــگاه بنامیم که 

یکی از تولیدات آن مدیریت جهادی است.
محســن رضایی با اشاره به مدیریت جهادی، گفت: 
مدیریت جهادی، ماحصل عبور انقلاب اسلامی از 
مشــکلات سخت اســت و یا از اراده های بزرگی که 
خلق موقعیت ها و فرصت های بزرگ را برای انقلاب 

به وجود آوردند.
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظــام درباره دفاع 
مقــدس  گفت: جنگ تحمیلی یک جنگ دانشــی 
بود و به همین دلیــل می توانیم دفاع مقدس را یک 
دانشگاه نیز بنامیم که یکی از تولیدات این دانشگاه 
مدیریت جهادی اســت. روش تولید علم و تربیت در 

این دانشگاه عمدتا روش یادگیری بوده است.
وی افزود: باید  علوم مختلف دفاعی را در دانشــگاه 
جنــگ تولیــد کنیم که یکــی از این علــوم مدیریت 
جهادی اســت و یکی دیگر از تولیدات این دانشگاه 
مدیران جهادی است. ژنرال های چند ستاره فراوانی 
را در میان شــهدا و زندگان می بینیــد که هیچ کدام 
دانشــگاه رســمی و متعارفی را طی نکردند اما همه 
آنان فارغ التحصیلان دانشگاه بزرگ دفاع مقدس 

هستند.
 دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظــام ادامه داد: 
امروز وقتــی یک جوان بااســتعداد و آبدیــده مانند 
آقــای باقــری را رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح 
ایران می بینید و قاعدتا وی را با روســای ستادهای 
ارتش های منطقه مقایســه می کنند ممکن اســت 
افراد بسیاری تعجب کنند که وی از کجا آمده است؟ 
در کدام یک از دانشــگاه های بزرگ روسیه، آمریکا، 
کادمیک نظامی و  انگلیــس و آلمان تحصیــلات آ

دفاعی داشته است؟
رضایی اظهار کرد: در پاسخ باید بگویم در هیچ کدام 
از این دانشــگاه ها که اشاره کردم، نبوده است. وی 
صاحب یک ســبک و دانشی اســت و حتی بسیاری 
از برادران ارتشــی ما که تنها دانشــکده افسری طی 
کرده بودند و حتی بسیاری از آنان فرصت طی کردن 
دافوس و دانشــگاه ملی را نداشتند اما به ژنرال های 
بســیار بزرگ تبدیل شــدند. اینان از همین دانشگاه 

جنگ و دفاع مقدس فارغ التحصیل شدند.
وی بیان کرد: از افراد بســیاری می توانیم نام ببریم 
که در این دانشگاه تربیت شدند، بنابراین دانشگاه 
دفاع مقدس، دانشــگاهی اســت کــه محصولات 
دانشــی فراوانــی دارد یکــی از ایــن محصــولات 
مدیریت جهادی، تربیت ژنرال های پرافتخار ایران 

اسلامی است.
 دبیــر مجمــع تشــخیص مصلحــت نظــام درباره 
محدوده های دانش دانشــگاه دفاع مقدس عنوان 
کرد: فکر می کنم اگر کارهای پژوهشــی قاعده مند 
نباشــد، آن موقع پراکنش موضوعات در مقالات و 
کتاب های آموزشــی و پژوهشــی نوعی سرگردانی 
به وجود می آورد و حق علم و دانش بیان نمی شــود. 
بنابراین باید محدوده موضوعات پژوهشی مشخص 
شــود مثلا زمانی که می خواهیم دربــاره فاینانس یا 
تامین مالی سخن بگوییم نمی توان گفت اثر فاینانس 

را در اقتصاد ملی ببینیم.
رضایی افزود: به طریقی می توان درباره این موضوع 
تحقیق کرد اما نتایج این تحقیق خیلی کلی و اجمالی 
خواهد بــود اما اگر بگوییم نقش تامین مالی خرد در 
کسب و کارهای کوچک یا خانگی را پژوهش کنیم. 
حاصل آن نتیجه روشــن تر، دقیق تر و ملموس تری 

به ما می دهد. علم نیز همین طور است.

راهی جز اعتدال برای نجات دنیای اسلام نیست
اگر به عراق و سوریه کمک نمی کردیم، شاهد دو دولت داعش بودیم

رییس جمهوری کــه امروز در مالزی بود، در دیدار نخبگان علمی، فرهنگی و 
رســانه ای مالزی، با فراخواندن همه مسلمانان به وحدت و تلاش برای ارتقاء 
جایگاه و قدرت جهان اســلام ، تصریح کرد: برای نجات دنیای اســلام راهی 

جز اعتدال و مبارزه با خشونت نمی بینم.
حجت الاســلام و المسلمین دکتر حســن روحانی در این نشست که صبح روز 
شــنبه در کوالالامپور برگزار شد، گفت: دنیای اسلام نیازمند وحدت، امنیت 
و توســعه است و خشونت و افراطی گری و یاس و عدم خودباوری آینده جهان 

اسلام را تهدید می کند.
دکتر روحانی با تبیین چهار اصل سیاست منطقه ای ایران گفت: مبارزه میدانی 
با تروریســم تکفیری، کمک موثر به صلح، آتش بس و کمک رســانی انســان 
دوســتانه به مردم، عدم تجزیه کشــورها و تغییر مرزهای جغرافیایی و تکیه بر 
صندوق های رای و حاکمیت مردم بر امور کشورهایشــان از اصول سیاســت 
منطقه ای ما است. رییس جمهوری اظهارداشت: ما معتقدیم تروریسم امروز 
یک معضل در منطقه ما اســت و باید با تروریست های تکفیری در کل منطقه 
مبارزه شــود و نباید اجازه دهیم این راه غلط و کشــتار و آدم کشی در منطقه ما 

ادامه یابد و باید جلوی این فاجعه را بگیریم.
رییس جمهوری با تاکید بر اینکه اگر به دولت های عراق و سوریه کمک نمی 
کردیم چه بســا امروز شــاهد گروهی به نام داعش نبودیم بلکه دو دولت بزرگ 
داعشــی در عراق و ســوریه شــکل می گرفتند، گفت: در چنین وضعیتی، در 

منطقه و حتی در سطح بین الملل با جنگ بی پایانی مواجه می شدیم.
دکتر روحانی اظهارداشــت: جهان غرب هنوز تصمیم ندارد که از سلطه گری 
خود بر دنیا دســت بردارد و این تصمیم تغییر نخواهــد کرد مگر زمانی که آنها 
احساس کنند جهان در حال توسعه به یک وحدت، مسیر واحد و حرکت پوینده 

دست یافته است.
دکتر روحانی به موضوع تروریسم در جهان اشاره کرد و افزود: شاید هیچ زمانی 
در دنیای اسلام با این همه کشتار، خشونت و حضور گروه های تروریستی که 
متاســفانه به نام اسلام دست به جنایت می زنند، مواجه نبودیم و امروز معضل 
تروریسم حتی دامن خود آنهایی را که این مسیر را علیه اسلام و جهان در حال 

توسعه طراحی کردند، فرا گرفته است.
رییس جمهوری وظیفه نخبگان، صاحبنظران و روشنفکران جهان اسلام را 
در مقطع زمانی کنونی بسیار ســنگین خواند و اظهارداشت:متاسفانه جوانان 
در جهان اســلام در چنین فضایی به تدریج به دو سمت خطرناک، خشونت و 
افراطی گری و یا یاس و عدم خودباوری کشــانده می شوند که هر دو اینها،می 

تواند برای نســل امروز و آینده ما خطرناک باشد. دکتر روحانی با تاکید بر اینکه 
به جای گفتمان تخریب و یاس باید گفتمان وحدت و توســعه در دنیای اسلام 
گسترش یابد، گفت: راهی جز این نداریم که از همه توانمان برای تغییر گفتمان 
در میان نســل جوان دنیای اسلام اســتفاده کنیم. به جای گفتمان تخریب، 
خشــونت و یا یاس، باید گفتمان توسعه، پیشرفت و گفتمانی جایگزین شود که 
حاصل آن، وحدت و یکپارچگی دنیای اســلام و جهان در حال توسعه در برابر 

قدرتهای بزرگ باشد.

بزرگ ترین صدمه تروریسم ضربه به چهره اسلام است
رییس جمهوری با ابراز خرســندی از اینکه همچنــان بخش مهمی از دنیای 
اسلام، پیرو اســلام اعتدالی و فرهنگ میانه روی است، اظهارداشت: امروز 
اســلام رحمت، امت وسط و دین همزیستی مســالمت آمیز در افکار عمومی 

بخش بزرگی از دنیای اسلام از جمله مالزی و ایران حاکم است.
رییس جمهوری با تاکید بر اینکه راهی جز وحدت دنیای اســلام نداریم و باید 
اختلافات را کنار گذاشــت، تصریح کرد: باید پیروان مذاهب مختلف اسلامی 
به منافع مشــترک بیاندیشند و امروز هر کس در دنیای اسلام، شکاف و تفرقه 
ای ایجاد و یا بر شکاف های گذشته می افزاید، بی تردید قصد خدمت به دنیای 

اسلام را ندارد و عمل او به نفع و خیر مسلمانان نخواهد بود.
رییس جمهوری با بیان اینکه امروز برای نجات دنیای اسلام راهی جز اعتدال و 
مبارزه با خشونت نمی بینم، افزود: به همین دلیل سه سال پیش به کشورهای 
عضو سازمان ملل پیشنهاد کردم به قطعنامه ای رای دهند که مفهوم آن جهان 
عاری از افراطی گری و خشــونت باشد که درنهایت معروف به قعطنامه ویو شد 
و امیدوارم همه بتوانیم در این مســیر حرکت کنیم تا شاهد همزیستی جدید در 

دنیای اسلام و وحدت بیشتر باشیم.
دکتــر روحانی با تاکید بر اینکه ترور و تروریســم هیچ نســبتی با اســلام ندارد، 
اظهارداشــت: مســلمانان که در طول تاریخ قربانی جنگ های ناخواســته و 
تروریسم بوده اند، نباید امروز متهم به تروریسم بشوند. پیامبر ما پیامبر مهربانی 
و رحمــت برای همه جهانیان بوده و ترور هیچ نســبتی با اســلام و آیات قرآن 

مجید ندارد.
دکتر روحانی با بیان اینکه مســاله فرقــه گرایی و دامن زدن به این نوع مباحث 
برای اسلام خطرناک است، گفت: اگر در گوشه ای از منطقه ما، یک حرکت 
افراطی انجام گیرد نمی گویند شیعه و یا سنی افراطی انجام داده بلکه می گویند 
اســلام افراطی و به عبارتی به گرایش مذهبی توجه نمی کنند و خشــونت ها 

بدروغ به نام اسلام تمام می شود. رییس جمهوری بزرگترین صدمه تروریسم را 
ضربه به حیثیت و چهره اسلام دانست و گفت: در اقدامات تروریستی، بیشتر به 
جنایات تروریست ها توجه می شود اما ضربه اصلی تروریست ها به چهره اسلام 
و تخریب و تحریف آن نزد جهانیان اســت و این ظلمی است که تروریسم علیه 

فرهنگ اعتدالی و همزیستی در منطقه ما ایجاد کرده است.

یکی از کارهای اصلی ما توهم زدایی بود
حجت الاسلام حســن روحانی رئیس جمهوری اســلامی ایران همچنین روز 
شــنبه و در دیدار جمعی از ایرانیان مقیم مالزی در کوالالامپور اظهار داشت: 
همــه باید با اخلاق و رفتارمان از آبروی ایران و منافع مردم حراســت کنیم که 

این یک وظیفه بزرگ است.
روحانی اخلاق و رفتار را از علم مهمتر دانســت و گفت: اولین وظیفه ما توهم 
زدایی بدخواهان نســبت به ایران، حکومت اسلامی و فرهنگ و جامعه ایران 
اســت. دشمنان توهماتی نسبت به جامعه ایران، مثل ایران هراسی می سازند 

که هرگز با واقعیات نمی خواند.
رئیس جمهوری اسلامی ایران اظهارداشت: باید با منطق و اخلاق اسلامی و 
ایرانی توهمات را از بین ببریم. در زمینه هسته ای که دکتر ظریف بار مسئولیت 

سنگین ملی را به دوش کشیدند یکی از کارهای اصلی ما توهم زدایی بود.
روحانی به برخوردها در این زمینه اشاره کرد و گفت: دکتر ظریف الان هم گاهی 
حرف های نیشــدار را تحمل می کنند. وقتی خــدا می خواهد اجر و مزد بدهد 
همین اســت. گاهی نیش ها در این دنیا به نوش ها در آن دنیا تبدیل می شود و 

البته مردم قدردان زحمات خادمان خود هستند.
وی خاطرنشــان کرد: مدام می گفتند ایران در حال ســاخت بمب هســته ای 
است. حال مشخص شده که همه این حرف ها ایران هراسی و توهم زایی بود.
روحانی گفت: البته بعضی شــعارهای پشــت بلندگوها هم این توهم را بیشتر 

می کرد. عده ای برای خاموش کردن آتش، آب و بنزین را اشتباه گرفتند.
رئیس جمهوری اسلامی ایران گفت: کار ما این بود که توهمات و تصورات نابجا 
را بزداییم. یکی از این توهمات هم این است که می گویند ایران می خواهد همه 
مسلمانان را شیعه کند. البته ما افتخار می کنیم که شیعه هستیم و استدلال هم 
می کنیم، اما تشیع خود راه روشنی است و نیازی به تحمیل آن به دیگران نداریم.
روحانی، نیاز امروز دنیای اســلام را وحدت، اخلاق اســلامی، پیروی از سیره 
پیامبــر و درک آیات قرآن کریم عنوان کرد و گفت: در این ســفر دنبال زدودن 

برخی توهمات بودیم که این رسالت بر دوش شما هم هست.

مطهری: خوشحالی مردم پس از گل اهانت به ساحت سیدالشهداست؟
ماجــرای برگــزاری بــازی فوتبــال ایــران و کره جنوبی در شــب تاســوعا همچنان با حاشــیه هایی همراه اســت. نایب رئیس مجلس شــورای اســلامی ضمن تاکید بــر اینکه مردم مــی دانند که در ایام ســوگواری چگونــه باید در 
اســتادیوم رفتــار کننــد تاکیــد کرد که اســتقلال ســالها قبــل در دیدار بــا دالیان چین تجربــه خوبی داشــت. علی مطهری نایب رئیس مجلس شــورای اســلامی، حساســیت های بیــش از حد دربــاره این موضوع را کــه اختیار 
آن از دســت ایــران خــارج اســت، بی مــورد می دانــد و  می گویــد: در خصوص بازی فوتبــال ایران و کره جنوبی در عصر تاســوعا، روشــن اســت بهتر بــود این بازی بــه زمان دیگــری موکول می شــد. اما اکنون کــه امکان این 
امــر وجــود نــدارد و لغــو ایــن بازی هــم خســارت های جبران ناپذیر برای کشــور دارد، به نظر می رســد که ابراز حساســیت بیش از حد نســبت به این موضــوع، امری ضد تبلیغ دین به شــمار مــی رود. وی تاکید کــرد: فرضا مردم 
بــرای گلــی کــه ایــران به کره جنوبی بزند خوشــحال شــوند و عده ای ابراز شــادی کنند آیا این امر به معنی خوشــحالی و شــادی برای شــهادت امام حســین علیه الســلام و هتک حرمت و اهانت به ســاحت سیدالشهداســت؟ 
 وی افــزود: عــلاوه بــر ایــن کــه مــردم در چنیــن موقعیت هایــی بــه خوبــی می دانند کــه چگونه رفتــار کننــد و چندین ســال پیش شــبیه این اتفــاق برای مســابقه تیم اســتقلال تهــران و دالیــان چیــن افتاد و تماشــاگران 

رفتار قابل ستایشی داشتند.

سیاسی
1395 مــاه  مهــر   17 شــنبه 

واکنش روز

جاعلان چک ها به اسامی شناسنامه ای مداحان دقت نکرده اند
محمدرضا طاهری و ســعید حدادیان دو تن از مداحان سرشــناس کشور به به انتشــار تصاویر چک های 20 میلیون 
تومانی به مداحان واکنش نشان دادند.  به گزارش نامه نیوز در شرایطی که روز گذشته تصاویری مبنی بر دریافت چک 
از سوی مداحان اهل بیت در فضای مجازی منتشر شده بود محمدرضا طاهری از مداحان اهل بیت شب گذشته به 
این موضوع واکنش نشان داد. وی با اشاره به جعلی بودن این تصاویر گفت: جاعلان بسیار بی دقت این کار را انجام 
داده اند، چراکه به اســامی شناسنامه ای مداحان اشــاره نکرده اند. اسم کوچک حاج سعید حدادیان و حاج محمود 
کریمی در شناســنامه متفاوت اســت و این در حالی است که جاعلان این موضوع را رعایت نکرده اند. این مداح اهل 

بیت تاکید کرد: بنده به همراه آقایان حدادیان و کریمی قصد داریم از طریق همکاری با یک وکیل این موضوع را پیگیری کرده و شــکایتی را تنظیم 
کنیم. همچنین تســنیم گزارش داده اســت که  ســعید حدادیان در مراسم روز ششم محرم مهدیه امام حســن مجتبی)ع( درباره شایعات مربوط به 
چک 20 میلیون تومانی که روز گذشــته در شــبکه های اجتماعی منتشر شده بود، فوتبال ایران و کره جنوبی در شب عاشورا و بازی انتخاباتی دولت 
توضیح داد.  سعید حدادیان مداح اهل بیت )ع( در مراسم روز ششم محرم با توضیح درباره شایعات مربوط به چک 20 میلیون تومانی که روز گذشته 
در شــبکه های اجتماعی منتشــر شده بود گفت: والله بالله تالله چک 20 میلیونی تحت عنوان بانک شهر به من نرسیده ولی اگر این بنده خدا واقعا 
بانی بوده و 20 میلیون به من چک داده بردارید بیاورید بدهید به هیات؛ چون بدهکار است.  حدادیان در مهدیه امام حسن مجتبی )ع( گفت: شب 

گذشته وسط شعر گفتن برای حضرت قاسم موضوعی حال مرا خراب کرد. 

پیگیری روز

مانورهای عربستان قطعا بدون پاسخ نخواهد ماند
علیرضا رحیمی نبا اشاره به انتشار بیانیه هشدارآمیز نیروی دریایی سپاه در پی برگزاری رزمایش دریایی عربستان سعودی 
در خلیج فارس، گفت: بیانیه نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی یک اقدام هشدارآمیز به سعودی هاست.
وی با بیان اینکه سعودی ها از توان دفاعی جمهوری اسلامی کاملا مطلع هستند و بعید می دانم که آنها وارد آبهای 
سرزمینی ما بشوند تاکید کرد: سعودی ها می دانند اگر خطایی از سوی آنها سر بزند با پاسخ فوری ایران روبرو خواهند 
شد. عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان اینکه مانورهای بی پایه و اساس سعودی ها نمی تواند 
تاثیری در پیگیری جامعه جهانی در خصوص مداخله آنها در فاجعه یمن و منا داشته باشد عنوان کرد: عربستان سعودی 

با توجه به جنایاتی که در یمن انجام داده و همچنین مسئولیت مستقیمی که در فاجعه منا دارد، به طرق مختلف سعی در فرار از پاسخگویی دارد.
رحیمی در پایان با بیان اینکه مانورهایی که عربســتان ســعودی در خلیج فارس برگزاری می کند قطعا بدون جواب نخواهد ماند خاطرنشــان کرد: 
همچنانکه در سال ها و ماههای اخیر، رزمایش ها و مانورهای بسیار ایده آل و قدرتمندانه ای را از سوی نیروهای مسلح خودمان در خلیج فارس و 
دریای عمان داشــته ایم، قطعا مانور اخیر ســعودی ها از سوی ایران بی پاسخ نخواهد ماند.  همچنین فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی با تأکید بر اینکه آمریکا اجازه دخالت در امور منطقه غرب آسیا را ندارد، گفت: با وجود تمام شرارت های دشمن، امنیت پایدار در خلیج فارس 
برقرار است. سردار فدوی در مورد تذکری که سپله پاسداران در روزهای گذشته خطاب به رزمایش عربستان در آب های خلیج فارس داد گفت:  هر 

اقدام، حرکت و امنیت پایداری که در منطقه وجود دارد، به برکت و قدرت انقلاب اسلامی است.


